
   
 

   
 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 21-03-03 kl. 18:00-19:30  

Plats: https://meet.google.com/yhw-nfrf-vxo  

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) (ersätter JO punkt 1-3 samt från punkt 11 och 

framåt).   

Andreas Brolin (andreas-2000@hotmail.com)   

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 
2. Val av justeringsman  

Styrelsen beslutar att välja Lena Bohlin.  

3. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.  

4. Föregående mötesprotokoll 21-01-14   

Styrelsen beslutar att godkänna mötesprotokollet utan anmärkning.   

5. Kassarapport 

Kassören rapporterar att kassan är 368318,90 kr per den 3/3-2021.  

Styrelsen beslutar godkänna kassarapporten. 

6. Budget 2021-2026 (med prognos mot 2040) 

Utkast till långsiktig budget 2021-2040 presenterades och den visar att vi behöver 

höja till ca 3500 kr / andel samt ha en årlig indexerad prishöjning. 
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Styrelsen beslutar ge Henrik och Per fortsatt uppdrag med budget 2021-2040, ska 

redovisas på årsmötet. 

  

7. Årsmöte 2021, datum, framställningar. 

Styrelsen beslutar att årsmötet ska hållas 20 april.  

Plats: Digitalt.  

Per och J-O rapporterar hur långt de kommit med framställan: 

Förbättring av grusytorna mellan bilkörbanan och gång-/cykelbanan längs Västra och 

Östra Sundskogsvägen.  

8. Belysning, Uddevalla energi 

Ingen ny information i frågan. Inväntar svar av Uddevalla kommun. 

9. Vägkanter (besiktningsprotokoll) 

Ingen ny information i frågan. Inväntar svar av Uddevalla kommun. 

10. Pulkabacke 

Samfälligheten planerar att anlägga en pulkabacke uppe vid lekplatsen vid 

konstgräsplanen. Träd som skall tas ner för pulkabacken är uppmärkta och 

kommunens skogsvaktmästare skall komma och godkänna nertagningen av träd. 

Styrelsen lägger informationen till protokollet och inväntar svar. 

11. Kontakt med Västtrafik gällande att få större busskurer samt att få turer till NÄL. 

Styrelsen får information om att Västtrafik skall titta på frågorna. Styrelsen lägger 

informationen till protokollet.   

12. Betesmarksansökan 

Ansökan är inne hos kommunen och vi inväntar skriftligt arrendeavtal.  

Kommunen är positivt inställda till styrelsens förslag. 

Efter kommunens godkännande skall frågan behandlas av skogsvårdsstyrelsen för ett 

slutgiltigt godkännande.  

Styrelsen lägger informationen till protokollet och inväntar besluten. 



   
 

   
 

13. Kontakt med kommunen gällande trappor på området. 

Uddevalla kommun har inte svarat ännu.  

14. GBJ nytt andelstal 

Lantmäteriet har godkänt ett förändrat andelstal för GBJ från 38 till 34,8 (Forshälla-

Sund 1:232 sektion 1 Andelstal = 31,6 samt Forshälla-Sund 1:232 sektion 2 Andelstal 

= 3,2. Vilket resulterade i att vi blir återbetalningskyldiga till en summa av 8320 kr. 

Styrelsen beslutar att lägga informationen till protokollet och betala fakturan när den 

kommer. 

15. Städdag  

Styrelsen beslutar att ha vårstäddag på utsatt datum som gäller varje år. I år 21-04-10 

kl10-14. Blir i mindre skala även denna gång på grund av covid-19. 

Varje gata samlas och städar sin del. 

Mer information skickas ut samtidigt som årsmötetskallelsen.  

16. Övriga frågor. 

Fråga från Sunds Terrasser: När sopas områdets gator från grus?  

Styrelsen svarar att det kommer beställas sopning veckan efter städdagen.  

17. Nästa styrelsemöte 21-03-18  

 

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande ____________________ 

Lena Bohlin Justeringsman ____________________ 

Henrik Balkander Sekreterare ____________________ 


